
 

 
AJUNTAMENT DE 
CAPDEPERA        
(ILLES BALEARS) 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA NÚM.: 6/2012 DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
DE CAPDEPERA CELEBRADA EL DIA 7 DE JUNY DE 2012 
Identificació de la sessió: 
 
Òrgan:                                            Ple de l’Ajuntament de Capdepera                                                          
Caràcter de la sessió:                   Ordinària 
Convocatòria:                               Primera Convocatòria 
Sessió núm.:                                 6 
Data de celebració:                    7 de juny de 2012 
Lloc:                                              Sala de Plens de l’Ajuntament                  
Hora d’inici:                                20:00 hores 
Hora de finalització:                  22:40 hores  
 
BATLE-PRESIDENT: 
 
Sr. Rafel Fernández Mallol 
 
ASSISTENTS: 
 
Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
Sra. Carmen Corraliza Gallardo                           
Sra. Ivon Daniela Renaud Más 
Sr. Antònia Caimari Bauzà 
Sr. Gabriel Jaime Torres Malpesa 
Sr. Luís Alberto Llull Ginard                                   
Sra. Juana Llull Capó                                               
Sr. Fernando David Martínez Colom                     
Sr. Joan Ferrer Flaquer      (entra a les 20:30h)                                 
Sra. Maria Pilar Garcia Rosa                                    
Sra. Margalida Servera Ferrer 
Sr. Pedro Sansó Flaquer                              
Sr. Miquel Riera Muñoz 
Sr. Pere Fuster Nadal 
Sra. Antònia Ballester Colom 
Sr. Mateu Melis Tous          
                             
Secretària.:  Sra. Maria del Mar Terol Andrés. 
 
 
 



 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
I.- APROVACIÓ ACTES SESSIONS: 03/05/12 15/05/12  
 
II.- EXP. NÚM. 44AG/12: ORDENANÇA REGULADORA D’AMENITZACIÓ 
MUSICAL I AUTORITZACIÓ MUNICIPAL COMPLEMENTÀRIA.  
 
III.- EXP. NÚM. 73AG/12: ORDENANÇA REGULADORA DELS HORARIS 
D’ESTABLIMENTS I ESPECTACLES PÚBLICS I ACTIVITATS RECREATIVES. 
 
IV.- EXP. NÚM. 1 TIC/12: REGLAMENT WIFI EN ELS EDIFICIS PÚBLICS DE 
L’AJUNTAMENT. 
 
V.- DECRETS I RESOLUCIONS. 
 
VI.- PRECS I PREGUNTES. 
 
 
 
 
Assisteixen el nombre legal de membres per a la vàlida celebració de la 
sessió en primera convocatòria, per la qual cosa el president declara la 
sessió oberta i pública. 
 

 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTES SESSIÓ: 03/05/12 i 15/05/12 
 
En compliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 
de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 
del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, 
el Sr. President demana als membres de la Corporació si algú té alguna 
observació a fer sobre les actes de les sessions anteriors, que van tenir 
lloc els dies 03/05/12 i 15/05/12, de les quals s’ha expedit, prèviament, 
una còpia de l’esborrany a cada regidor per al seu coneixement, 
rectificació d’errades o possible formulació d’al·legacions, si fos el cas. 
 
Sense haver-hi intervencions, per UNANIMITAT dels membres reunits, com 
que és disset el nombre legal de membres del Consistori i són setze els 
assistents, són aprovades les actes de les sessions anteriors, celebrades 
els dies 03/05/12 i 15/05/12. 
 



II.- EXP. NÚM. 44AG/12: ORDENANÇA REGULADORA D’AMENITZACIÓ 
MUSICAL I AUTORITZACIÓ MUNICIPAL COMPLEMENTÀRIA.  
 
El batle llegeix l’acta de la comissió d’assumptes plenaris. 
 

El Sr. Fuster comenta que havia dit que tendria una abstenció en 
sentit positiu, però no havia dit que hi votaria a favor. El batle comenta 
que és una reproducció de l’enregistrament que es va fer de l’acta de 
la comissió d’assumptes plenaris. El Sr. Fuster repeteix que ell va dir que 
oferia una abstenció positiva. El batle explica que la cosa important és 
que es dictamina que passi al proper plenari, i que el portaveu del PSM 
pot votar una altra cosa de la que diu l’acta.  
 

El Sr. Rafel Fernández Mallol, Batle de l’Ajuntament de Capdepera, 
dóna la paraula al regidor de Medi Ambient, el Sr. Alberto Llull, qui 
trasllada la següent proposta a plenari per a que sigui aprovada. 
 
 Antecedents: 
 
S’actualitza l’Ordenança reguladora d’amenització musical i 
autorització municipal complementària per ajustar-la als requeriment 
actuals tant legals, com d’horaris, com de freqüència, eliminant així 
possibles incongruències.  

- S’unifiquen els dies i horaris tant per a hotels com per a 
restauració i s’amplien els dies per possible amenització 
musical. 

- S’unifiquen sancions amb l’ordenança de convivència. 
- S’introdueixen els annexos amb les taules sonomètriques. 
- S’actualitza el marc legal per part dels tècnics de l’ajuntament. 

 
 
Proposta: 
 

1r.- Aprovar inicialment pel ple l’ordenança reguladora de 
l’activitat d’amenització musical i autorització municipal 
complementària. 

 
2n.- Sotmetre-la a informació pública amb un anunci al BOIB i en 

el tauler d’anuncis de l’ajuntament i donar audiència als interessats, 
durant un termini mínim de trenta dies, per a que hi puguin presentar 
reclamacions i suggeriments, si fos el cas. En cas que no s’hagués 
presentat cap reclamació o suggeriment, s’entendrà definitivament 
aprovada, sense necessitat d’un nou acord. 

 
3r.- Continuar els tràmits legalment previstos per entrar en vigor 

(entrarà en vigor una vegada publicada íntegrament en el BOIB i hagi 
transcorregut el termini disposat a l’article 113 de la Llei 20/2006, de 15 
de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears). 

 



Una vegada obert el torn d’intervencions, el Sr. Miquel Riera, que 
actua com a portaveu del PP, demana si els decibels permesos a cada 
categoria de local es refereixen a dins o fora del local. Comenta que si 
es refereixen als decibels permesos a l’exterior han de ser tots iguals. El Sr. 
Llull diu que el punt dels decibels ve redactat per l’inspector de Policia 
Local.  

El Sr. Riera també demana si els renous es comprovaran abans de 
donar el final d’obra i el Sr. Llull respon que sí.  
 

El Sr. Pere Fuster, com a portaveu del PSM, agraeix l’esforç de 
l’equip de govern per presentar l’ordenança que regula els renous, però 
dubta que sigui de compliment efectiu perquè “és complicat”. També 
demana que s’hauria de fer una campanya informativa i donar terminis 
perquè la gent es posi al dia sobre aquest tema.  
 

El portaveu d’Es Grup, el Sr. Mateu Melis, també agraeix l’esforç de 
l’equip de govern per consensuar l’ordenança entre tots, i remarca el 
seu difícil compliment. Demana mà esquerra per fer-la complir, perquè 
la temporada ja ha començat.  
 

El Sr. Fernández explica que l’ordenança és “per al bé del 
municipi” i per això ha de ser consensuada, i que per la data en què es 
presenta s’aplicarà amb un grau de consideració.  

 
Després del torn d’intervencions la proposta se sotmet a votació.  

  
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ L’ANTERIOR PROPOSTA D’ACORD 
S’APROVA PER 9 VOTS A FAVOR (UCAP-PSOE), 4 VOTS EN CONTRA (PP) I 3 
ABSTENCIONS (2 PSM-ENTESA 1 ES GRUP), ja que és DISSET el nombre 
legal de membres del Consistori i són SETZE els assistents. 

 

 
III.- EXP. NÚM. 73AG/12: ORDENANÇA REGULADORA DELS HORARIS 
D’ESTABLIMENTS I ESPECTACLES PÚBLICS I ACTIVITATS RECREATIVES. 
 
 

El Sr. Rafel Fernández Mallol, Batle de l’Ajuntament de Capdepera, 
dóna la paraula al regidor de Medi Ambient, el Sr. Albert Llull, qui 
trasllada la següent proposta a plenari per a que sigui aprovada. 
 

L’Ajuntament té competència per regular la matèria objecte de la 
present Ordenança, segons disposa l’article 19 de la Llei 9/1997, de 22 
de desembre, de diverses mesures tributàries i administratives, en la qual 
es disposa que: 
 
”1. L’horari general dels espectacles i de les activitats recreatives serà 
determinat reglamentàriament pel Govern de la Comunitat Autònoma 
de les Illes Balears. 



 
2. Fins que la comunitat autònoma no hagi dictat una norma específica 
en matèria d’espectacles públics i d’activitats recreatives, els plens dels 
ajuntaments, mitjançant reglament, podran establir ampliacions o 
reduccions d’horaris d’acord amb les peculiaritats de les poblacions, les 
zones i els territoris que, especialment en relació amb l’afluència turística 
i la durada de l'espectacle, faran una diferenciació entre l’època o 
estació anual i entre els dies laborables, els festius i les seves vigílies”. 
 
 
Proposta 
 

1r.- Aprovar-la inicialment pel ple.  
2n.- Sotmetre-la a informació pública amb un anunci al BOIB i en 

el tauler d’anuncis de l’Ajuntament i donar audiència als interessats, per 
un termini mínim de trenta dies, per a que hi presentin reclamacions i 
suggeriments.  

3r.- Resoldre totes les reclamacions i suggeriments presentats i 
aprovar-la definitivament pel ple, sense que es requereixi una majoria 
especial.  

En cas que no s’hagués presentat cap reclamació o suggeriment 
s’entendrà definitivament aprovada, sense necessitat d’un nou acord.  

4t.- Publicació íntegra en el BOIB.  
5è.- Entrada en vigor una vegada publicada íntegrament en el 

BOIB i hagi transcorregut el termini disposat a l’article 113 de la Llei 
20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes 
Balears. 

 
El Sr. Llull explica que l’ordenança s’ha fet en base a d’altres de 

diversos municipis.  
 
Una vegada obert el torn d’intervencions, el batle dóna la paraula 

al portaveu del PP, el Sr. Miquel Riera, que comenta que als horaris 
d’obertura de les terrasses és el propietari del negoci qui els ha de posar 
ordre per evitar el renou.  
  

(Entra Joan Ferrer al saló de plens) 
 
El batle dóna la paraula al portaveu del PSM, el Sr. Fuster, que 

manifesta el seu acord en l’horari d’obertura de les terrasses, però no 
amb el dels establiments. Fa la següent observació: “que tots els 
establiments del grup 1 puguin obrir a les 6h i no només aquells que 
donen berenar”.  
 

El batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Melis, que 
agraeix a l’equip de govern la voluntat de consensuar l’ordenança i 
remarca que es presenta tard.  
 

Després del torn d’intervencions la proposta se sotmet a votació.  



 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ L’ANTERIOR PROPOSTA D’ACORD, 
S’APROVA PER 9 VOTS A FAVOR (UCAP-PSOE), 5 VOTS EN CONTRA (PP) I 3 
ABSTENCIONS (2 PSM-ENTESA 1 ES GRUP), ja que és DISSET el nombre 
legal de membres de Consistori i són DISSET els assistents. 

 
 
IV.- EXP. NÚM. 1 TIC/12: REGLAMENT WIFI EN ELS EDIFICIS PÚBLICS DE 
L’AJUNTAMENT. 
 
 

La Regidoria de TIC de l’Ajuntament de Capdepera, Ivon Daniela 
Renaud Más, trasllada la següent proposta a plenari per a que sigui 
aprovada. 
 
Antecedents 
 
Atès que s’han detectat una gran quantitat d'usuaris que accedeixen a 
Internet via la xarxa inalàmbrica dels diferents edificis municipals es fa 
necessari adaptar les infraestructures existents, així com establir una 
regulació per tal d’accedir a aquest servei. 
 
Atès l’informe tècnic de dia 29 de maig de 2012, des de la regidoria de 
TIC es realitza la següent  
 
Proposta: 
 
1. Aprovar la instal·lació d’un hotspot (oper source) per tal de mantenir 
una taula d’usuaris controlada. 
 
2. Inscriure la base de dades a l’Agència de Protecció de Dades. 
 
3. Aprovar inicialment pel Ple el Reglament regulador de l’ús de la 
instal·lació WI-FI dels edificis municipals. 
 
4. Sotmetre-la a Informació pública amb un anunci al BOIB i en el tauler 
d’anuncis de l’Ajuntament i donar audiència als interessats, per un 
termini mínim de trenta dies, perquè hi puguin presentar reclamacions i 
suggeriments. En cas que no s’hagués presentat cap reclamació o 
suggeriment, s’entendrà definitivament aprovat, sense necessitat de 
cap nou acord. 
 
5. Continuar amb els tràmits previstos per poder entrar en vigor (una 
vegada publicada íntegrament en el BOIB i hagi transcorregut el termini 
disposat al article 113 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i 
de règim local de les Illes Balears). 
 

Una vegada obert el torn d’intervencions, el batle dóna la paraula 
al portaveu del PP, el Sr. Riera, que demana sobre la zona d’aplicació 



del reglament, el cost i el manteniment. La Sr. Renaud respon que serà 
dins els edificis municipals, que és un servei gratuït per als usuaris i el cost 
és el que es paga pel wifi en aquests moments.  
 

El batle dóna la paraula al portaveu del PSM, que no fa 
intervencions.  
 

El batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Melis, que 
demana sobre el servei Wifi a la Bibliteca de Capdepera. Se li contesta 
que l’edifici ja funciona d’aquesta manera regulat pel Consell de 
Mallorca.  
 
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ, S’APROVA PER 12 VOTS A FAVOR (9 
UCAP-PSOE, 2 PSM, 1 ES GRUP) I 5 ABSTENCIONS (PP), ja que és DISSET el 
nombre legal de membres de Consistori i són DISSET els assistents. 

 
V.- DECRETS I RESOLUCIONS  
 

Una vegada obert el torn d’intervencions, el batle dóna la paraula 
al portaveu del PSM. El Sr. Fuster demana sobre l’inici de suspensió 
d’obra i expedient sancionador per la col·locació d’una barrera a 
l’Agulló per part d’un particular. El batle respon que s’han seguit les 
passes que toca des que el zelador va observar una il·legalitat.  
 
VI.- PRECS I PREGUNTES 
 
 Una vegada obert el torn d’intervencions, el batle dóna la paraula 
al portaveu del PP, el Sr. Ferrer.  
 
 Comenta que el Mercat Medieval d’aquest any ha estat el més 
fluix i xerec i menys medieval de tots. Demana quant ha cobrat 
l’empresa i quant s’ha gastat l’Ajuntament. Continua dient que hi ha 
hagut descontrol de plàstics i espontanis. També va demanar per què 
s’ha adjudicat a aquesta empresa quan els altres ajuntaments que 
l’havien contractada no n’havien quedat satisfets. Diu que s’ha 
d’apostar perquè l’Ajuntament assumeixi l’organització, i agafar l’esperit 
medieval per  a la propera edició.  
 

La regidora de Fires i Festes, la Sra. Carmen Corraliza, explica que 
l’Ajuntament s’ha gastat 12.850,95 euros, dels 15.000 euros pressupostats 
(programa medieval: 1.150,13€; Electrohidràulica: 5.147,95€; Banys: 
1.444,32; Revi: 1.150€; Autocars Llevant: 910€). 
 

El Sr. Ferrer diu que damunt el conveni estava signat que 
l’Ajuntament s’havia de fer càrrec de la seguretat i no el Patronat del 
Castell, i comenta que es desvirtua un contracte signat pel batle i les 
empreses. Demana també qui assumeix el cost de l’assegurança per 
l’accident que hi va haver. El Sr. Fernández diu que l’assegurança no va 



a la partida del Mercat Medieval i que té un cost de damunt uns 800 
euros. Corregeix i diu que no es va fer cap capa de seguretat perquè 
amb la RC de Mafre està inclosa l’assegurança de totes les festes, costa 
18.000 euros, i hem baixat 6.000 euros. 
 

La Sra. Corraliza comenta sobre el descontrol de les paradetes i 
diu que hi ha dues paradetes que es varen llevar. Diu que hi va haver un 
poc de descontrol però l’organització hi va estar damunt i ella, al 
darrere. El Sr. Ferrer diu que hi havia moltes paradetes que complien 
amb els tassons de fang i les de fora no. La Sra. Corraliza diu que hi va 
haver moments que s’intentava controlar, però també sortien llaunes i 
tassons dels bars. El Sr. Ferrer recorda que hi ha unes bases reguladores i 
diu que no s’han fet complir en bastants de moments.  
 

El Sr. Ferrer demana què és el Synctur i d’on s’ha pagat. El regidor 
de Turisme, Sr. Torres, respon que és un programa informàtic amb el qual 
el turista quan arribi a Mallorca es podrà descarregar al mòbil informació 
referent a hotels, comerços... Diu que s’ha pagat del FOMIT, que ha 
costat 17.000 euros i està dins el pla de promoció turística. El Sr. Ferrer 
demana quin cost té per als empresaris i com es donarà a conèixer. El Sr. 
Torres explica que aquest any és gratuït per a les empreses i de cara a 
l’any que ve es farà una ordenança reguladora del preu. Es farà 
promoció i una presentació i s’informarà. El Sr. Ferrer demana sobre una 
previsió d’usuaris, però li responen que no se’n té cap. 
 

El Sr. Ferrer demana per què es fa la gala Mr. Gay. El Sr. Torres diu 
que és promoció turística i una aposta a 4 o 5 anys. El Sr. Ferrer diu que 
els turistes se’n van anar perquè es parlava en castellà i no ho entenien. 
El Sr. Torres mostra el dossier de premsa. El Sr. Ferrer demana què ha 
costat i el Sr. Torres diu que 10.000 euros.  

 
El Sr. Ferrer demana sobre el projecte turístic per a aquesta 

legislatura i el Sr. Torres respon que cap ajuntament que ha passat per 
aquí ha tengut pla turístic i que ell vol promocionar el municipi i tenir el 
poble net i condicionat.  
 

Es fa un comentari a una nota de premsa del Sr. Torres com a 
regidor de Turisme sobre un establiment de la zona. El Sr. Ferrer diu que la 
nota de premsa no és el lloc adequat per parlar de la promoció turística 
d’un establiment. El Sr. Torres respon que els ciutadans tenen dret a 
saber què en pensa el regidor de Turisme del seu municipi. Comenta 
que aposten per una altre tipus de turisme i que incidint en aquetes 
ofertes feim que vengui el mateix turisme. El Sr. Ferrer diu que la nota de 
premsa va sortir a molts diaris alemanys.  
 

El Sr. Ferrer demana sobre la barana del Castell de Capdepera, si 
ja l’ha llevada. El Sr. Torres diu que ningú li ha dit que la llevi i no s’ha 
contestat el recurs que havien posat. El Sr. Ferrer demana una còpia de 
tot el que hi hagi relacionat amb la barana.  



 
El Sr. Ferrer demana si s’ha demanat permís per fer les excavacions 

arqueològiques al Castell. El Sr. Torres li respon que sí.  
 

El Sr. Ferrer demana al batle sobre la reunió amb els batles dels 
municipis veïnats per mancomunar serveis amb els pobles veïnats. El 
batle, el Sr. Fernández, diu que es va parlar de mancomunar serveis 
específics tenint en compte les necessitats dels pobles, serveis que no 
siguin costosos per al poble, en cap moment de fer una mancomunitat.  
 

El Sr. Ferrer demana sobre la cessió d’espais. El Sr. Fernández diu 
que s’ha fet perquè hi havia tres empreses interessades, en canvi a 
l’escola d’estiu només hi havia una entitat i sense ànim de lucre i per 
tant se li va fer adjudicar l’espai d’ús. El Sr. Ferrer demana si la cessió 
d’espai suposa l’obertura de la piscina. El Sr. Fernández diu que sí durant 
els mesos que dura l’escola d’estiu.  
 

El batle dóna la paraula al regidor d’Esports, el Sr. Fernando 
Martínez. Explica que s’ha cedit l’Estiu Esportiu, la piscina municipal i el 
teatre per als cursos de teatre i interpretació. Parlen de la privatització 
del Departament d’Esports i el Sr. Martínez diu que no hi ha cap decisió 
presa i que no negocia amb cap empresa. El batle explica que es pot 
fer una gestió privada i una pública, directa o indirecta, i que 
l’Ajuntament, en tot cas, tendria una gestió indirecta on no té cabuda 
acomiadar el personal.  
 

El Sr. Ferrer pregunta també sobre l’assegurança dels adults que 
practiquen activitats organitzades per l’Ajuntament, i el Sr. Martínez diu 
que només els infants tenen assegurança. El Sr. Ferrer diu que segons el 
BOIB del 2011 és obligatori una assegurança, i el Sr. Fernández diu que hi 
ha l’assegurança a tercers.  
 

El Sr. Ferrer demana sobre el manteniment i la neteja del passeig 
de ses Atzavares, perquè té clots provocats per les bicicletes i motos. El 
batle recull la proposta del manteniment i diu que s’hi fa neteja.  
 

El Sr. Ferrer demana sobre les galeres, ubicació i preus. La regidora 
d’Interior, la Sra. Joana Llull, diu que s’ha de rectificar el reglament, però 
primer s’ha de fer un examen de conductors. Diu que hi ha sis galeres i 
tres sol·licituds més, i que creu que s’hauran de donar llicència per silenci 
administratiu. 
 

El Sr. Ferrer demana per la reforma circulatòria a Cala Rajada i la 
Sra. Llull diu que es vol fer a Capdepera i Cala Rajada, amb una parada 
única de bus a Capdepera.  
 

El Sr. Ferrer pregunta quants policies hi ha per torn i la Sra. Llull diu 
que n’hi ha 5 o 6 cada vespre a la unitat nocturna i 5 o 6 cada torn de 



dia. El Sr. Ferrer demana sobre els canvis d’aparcament i la Sra. Llull diu 
que ja s’estan canviant els aparcaments quinzenals pels semestrals. 
 

Per acabar la seva intervenció, el Sr. Ferrer demana sobre l’Agulló i 
el Sr. Llull diu que ha enviat la informació però no ha rebut resposta de 
Costes. El Sr. Ferrer demana sobre la Brigada Verda i el Sr. Llull explica 
com s’han recol·locat els treballadors de l’àrea de Medi Ambient.   

 
El batle dóna el torn de paraula al portaveu del PSM, el Sr. Fuster, 

que demana sobre unes obres sense llicència per la família Fierro March, 
i explica que el cartell de zona nudista era perquè obrissin el pas i no 
l’han obert. Demana a l’Ajuntament que sigui ferm i faci complir l’acord 
verbal de l’Agulló d’obrir l’accés si es desplaçaven els nudistes. El Sr. Llull 
diu que s’hi està fent feina i que s’ha posat senyalització de zona 
nudista, igual que a Cala Mesquida.  
 

El Sr. Fuster demana sobre l’actuació que s’està fent al Coll de 
Marina. Explica que la tala de pins és correcta però és evitable la 
manera en què s’ha fet, i diu que se li demani a l’empresa que usi 
mitjans menys abusius i que es torni a replantar la zona destrossada. El Sr. 
Llull recull la proposta de replantar i diu que ja han demanat a la 
Conselleria si l’obra s’està fent com diu el projecte.   
 

Sobre la reforma circulatòria i la parada de bus, el Sr. Fuster diu 
que posar la parada de bus en el carrer Roses està prevista amb la 
reforma circulatòria. El Sr. Fuster demana quan estarà feta aquesta 
reforma. El Sr. Fernández diu que el tema s’arrossega des de la 
legislatura passada, quan el PSM estava dins el govern. El Sr. Fuster diu 
que van visitar el poble, ell estant en la Conselleria, per veure on posar el 
bus, i diu que la feina de la Conselleria està feta i estava pendent de fer 
una reforma circulatòria en el carrer Roses i d’altres. La Sra. Llull diu que 
va parlar amb Transports. El Sr. Fuster diu que ha de parlar amb els 
tècnics del Consorci de Transports.  
 

Demana sobre el cost per a l’Ajuntament de la visita del president 
del PP, el senyor Bauzá. El Sr. Fernández respon que va costar 1.901,30 
euros (1.817,72 euros Policia i la resta Brigada). El Sr. Fuster demana per 
què la Policia Local era al carrer. El Sr. Fernández explica que va prendre 
les mesures complint les competències de Batlia, guardar un edifici 
públic i regular el trànsit. El Sr. Fuster demana de qui va ser la idea de 
posar tanta Policia al carrer. El Sr. Fernández va dir que va ser ell com a 
batle de Capdepera. El Sr. Ferrer dóna les gràcies al batle per la seva 
implicació. El Sr. Fuster discrepa sobre el desplegament de cossos de 
seguretat. El Sr. Fernández llegeix les competències municipals en aquest 
cas. 
 

El Sr. Fuster demana per què l’oficina de Turisme de Capdepera 
va estar tancada durant el Mercat Medieval i el Sr. Torres diu que no 
sabia que els altres anys estava oberta.  



 
El Sr. Fuster demana també sobre el contracte amb una empresa 

per obrir l’Oficina de Turisme. El Sr. Torres explica que el contracte és per 
poder tenir fins al setembre, els capvespres i cap de setmana, oberta 
l’oficina de turisme del centre Cap Vermell i la de la plaça dels Pins. Diu 
que té un cost de 17.000 euros. El Sr. Fuster demana si surt més a compte 
això que contractar treballadors. El batle diu que l’Ajuntament no pot 
contractar treballadors per un decret.  
 

El Sr. Fuster demana sobre el rumor de la privatització de l’àrea 
d’esports i que se’ls tengui informats. Diu que treballadors de 
l’Ajuntament li han fet arribar queixes de la situació que es viu al treball. 
Demana parlar-ne al més aviat possible. El Sr. Fernández diu que en 
saber com poden actuar ho explicaran. Explica que fins ara s’ha 
negociat amb els treballadors el conveni; diu que s’han entregat cinc 
propostes de conveni. El Sr. Fuster diu que les queixes que rep és per la 
discriminació entre diferents col·lectius. El batle diu que a tothom se l’ha 
tractat igual.  
 

El Sr. Fuster demana sobre el trasllat de l’Arxiu, i el Sr. Fernández diu 
que està pendent d’informes.   
 

Per acabar la seva intervenció, el Sr. Fuster demana sobre l’estat 
de la gespa de la rotonda de Canyamel, i el regidor de Vies i Obres, el 
Sr. Sureda, diu que s’ha de canviar el sistema de regadiu.  
 

El batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Melis, que 
demana si ha parlat sobre el sistema de soterrament del cablejat de 
GESA. El Sr. Fernández diu que no se n’ha parlat. 
 

El Sr. Melis demana sobre un registre d’entrada de l’edifici Cap 
Vermell, i el Sr. Fernández diu que va parlar amb l’arquitecte municipal i 
que està en marxa. Demana per seguir amb les comissions informatives 
monogràfiques sobre el Cap Vermell. El batle diu que hi respondrà al 
proper plenari. 
 

El Sr. Melis demana com estan les negociacions amb el personal 
de l’Ajuntament i ofereix l’ajuda del seu grup i que els agradaria seguir 
les negociacions.  
 

El Sr. Melis demana com està la liquidació del 2011. El Sr. Sureda 
diu que encara no la tenen. El Sr. Melis demana quan es convocarà el 
consell d’administració de l’empresa pública, i el Sr. Llull diu que es farà.  
 

El Sr. Melis pregunta per la situació de l’obra del carrer Port i el Sr. 
Fernández respon que encara no està recepcionada. El Sr. Melis 
demana també sobre les pluvials del carrer Principal, i el Sr. Fernández 
respon que encara no hi ha cap proposta.  
 



El Sr. Melis vol saber sobre l’arena de cala Agulla i el Sr. Llull diu que 
s’ha demanat un informe per saber que s’havia seguit el projecte però 
no han rebut resposta. El Sr. Melis demana també sobre el control de 
qualitat i el Sr. Llull respon que hi ha hagut un retard pel trasllat de 
l’Ajuntament, però que ara ja es fan proves i han de venir tècnics a 
explicar com funciona el programa. El Sr. Melis demana celeritat en la 
posada en marxa. 
 

El Sr. Melis explica que no li ha agradat que fos una Junta de 
Govern que fes el sorteig de les paradetes del mercat artesanal. La 
regidora de Mercats, la Sra. Caimari, diu que només hi ha 20 places i hi 
havia 28 sol·licituds que complien tots els requisits, per això es va fer el 
sorteig. El Sr. Melis diu que excloure vuit paradetes no es fa a una junta 
de govern local. 
 

El Sr. Melis demana al regidor d’Esports, el Sr. Martínez, quina 
política en matèria d’esports vol dur a terme i ell mateix es respon dient 
que ara és l’estiu i després es parlarà de l’hivern. També demana sobre 
el fullet d’activitats esportives, i li respon que es farà el mateix que l’any 
passat, i que el fullet sortirà en els propers dies. També demana sobre les 
tarifes de la licitació de les escoles esportives, demana si s’aplicaran les 
tarifes que posarà l’empresa o les que s’han aprovat al ple, a la qual 
cosa el Sr. Martínez li diu que les tarifes les posa l’empresa adjudicatària 
partint d’un preu públic.  
 

Per acabar la seva intervenció, el Sr. Melis demana si es podran 
obrir les vidrieres de la piscina, i el Sr. Martínez diu que sí perquè es 
posarà una barana.  
 

No havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. Batle-President 
s’aixeca la sessió a les 22:40h, de la qual cosa jo, la Secretària, done fe. 

 
 
EL BATLE                                                      LA SECRETÀRIA 
 
 
Rafel Fernández Mallol                                        Maria del Mar Terol Andrés 
 
 
 


